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2.

Efterretningssager

2.A

J. nr. 04.01.11G01/BC

Orientering om bekæmpelse af bjørneklo.

I fortsættelse af orientering om sag om bekæm
pelse af bjørneklo, som var på møde den 25. 
august 1999, har teknisk forvaltning undersøgt 
muligheden for at bekæmpe bjørneklo ved Nord
mandsmosen ved græsning.

Intern notits af 7. september 1999 fra teknisk 
forvaltning vedlægges.

Miljø- og teknikudvalget, den 29. september 
1999: Taget til efterretning.
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2.B

Tag over gymnastiksalen på Skibby fritidscenter 

J.nr. 82.00/JOH

Der er den 25. august 1999 konstateret skader på 
gitterspærkonstruktionen over gymnastiksalen 
på Fritidscentret.
Taget ved tagkippen er sunket på halvdelen af 
gymnastiksalens længde, og loftet i gymnastik
salen ’’hænger” 13 cm.
Årsagen til deformeringen er dels svampeangreb i 
tagrummet, og dels en belastningsskade fra 
bommene i gymnastiksalen.
Ingeniørfirmaet Dines Jørgensen er sat på opga
ven som konsulent, hvad angår de bærende kon
struktioner, og Teknologisk Institut undersøger 
svampeangrebene.
Der er foretaget en midlertidig sikring af tagkon
struktionen, men gymnastiksalen kan ikke be
nyttes.
Kommunen har ikke tegnet svampeskadeforsik
ring for ejendommen.
Det er ikke muligt i øjeblikket at sætte pris på, 
hvad en reparation af taget vil koste, men skaden 
har et sådant omfang, at det ikke af hensyn til 
vejret er tilrådeligt at lave det i efteråret/vinte- 
ren. Det må påregnes, at halvdelen af spærene 
skal udskiftes, at tagstenene på den ene tagside 
skal nedtages og omlægges, samt at dele af den 
østlige valm skal retableres. Derudover skal der 
etableres effektiv ventilation i tagrummet.
Sagen forelægges miljø- og teknikudvalget igen, 
når forvaltningen har et overblik over de forven
tede udgifter.
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Teknik- og miljøudvalget, den 29. september 
1999: Taget til efterretning.
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ffarer til behandling

3.

Levnedsmiddelkontrollen I/S Frederiksborg Amt 
Vest. Lukning nr. 31. december 1999

J.nr. 09.12.00/BC

Afgøres af byrådet

Som følge af omstruktureringen af levnedsmid- 
delkontrolenhederne, hvor fødevaredelen ved års
skiftet overflyttes til staten, har det vist sig, at de 
mindre enheder bliver så små, at de vanskeligt 
kan videreføres.
Bestyrelsen for Levnedsmiddelkontrollen i Frede
rikssund har derfor på møde den 6. september 
1999 vedtaget at ophøre med at udføre miljøana- 
lysearbejde pr. 31. december 1999 samt at ind
stille til ejerkommunerne at sætte bygningerne 
(Gyldensten) til salg pr. 1. januar 2000.
Det blev endvidere vedtaget at opfordre Frede
rikssund kommune til at forestå det praktiske 
arbejde vedrørende salget.

Referat af bestyrelsesmødet og indstillingsbilag 
vedlægges.

Miliø- og teknikudvalg indstiller på møde den 
29. september 1999, at Levnedsmiddelkontrollen 
afvikles og bygningerne sælges, så snart det an
sættelsesretsligt og udbudsretsligt problemfrit 
kan finde sted, og at Frederikssund kommune 
forestår det praktiske arbejde vedrørende salget.
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4.

Apanda 21 center/Miliøforum 

J.nr. TF00.17.00/BC 

Afgøres af byrådet

På borgmestermødet i Bycirklen den 15. juni 
1999 blev vedtaget Udviklingsperspektiv '99 for 
Bycirklen.
Beslutningen var baseret på oplæg af 9. marts 
1999 om etablering af et fælles Agenda 21 Center 
i Bycirkelkommunerne.
Arbejdsgrupper bestående af Agenda 21-medar- 
bejdere, miljøtilsynsmedarbejdere og tekniske 
chefer har efterfølgende afholdt en række møder, 
hvorfra der foreligger et oplæg til Agenda 21 cen- 
ter/Miljøforum (forebyggende miljøarbejde).
På møde den 8. september 1999 har kommunaldi
rektører og tekniske chefer drøftet oplægget og 
anbefaler dette overfor Bycirklens forretningsud
valg, som på møde den 10. september 1999 be
sluttede at fremsende oplægget til behandling i 
Bycirklens kommuner samt Hundested og Frede
riksværk kommuner .
Der er opstillet budget og forslag til fordeling af 
udgifterne.
For Skibby kommune må påregnes en årlig udgift 
på ca. 100.000 kr. Udgiften indgår allerede i bud
getforhandlingerne for år 2000.

Oplæg om Agenda 21 center/miljøforum af 2. sep
tember med ændring af 6. september 1999 samt 
punkt 4 i referat fra forretningsudvalgets møde 
den 10. september 1999 vedlægges.

Miljø- og teknikudvalg besluttede på møde 
den 29. september 1999 at fremsende sagen til 
byrådet til afgørelse.
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5.

Redegørelse om vandindvindingsplanlægning 
1998 - 2001

J.nr. 13.02.01P17/BC

Afgøres af udvalget

Frederiksborg Amt fremsender 2. september 1999 
rapporten ’’Forslag til Redegørelse om vandind
vindingsplanlægning 1998 -  2001”.
Redegørelsen bygger videre på amtets Strategi 
for grundvandsbeskyttelse. Det vigtigste spørgs
mål ved redegørelsen er, hvordan grundvandsbe
skyttelsen skal organiseres fremover.
Amtet har i samarbejde med en række kommuner 
og vandværker i de sidste par år udarbejdet 
handlingsplaner for beskyttelsen af grundvandet. 
Amtet forventer, at statusbeskrivelserne for de 
fleste kommuner er færdige i 1999.
Amtet skal også udpege indsatsområder og på 
lidt længere sigt udarbejde indsatsplaner for 
grundvandsbeskyttelsen. Redegørelsen foreslår 
en kombination af handlingsplanerne og de kom
mende indsatsplaner.
Forslaget til redegørelsen er fremlagt i offentlig 
høring i 8 uger.
Kommentarer eller indsigelser skal være Amts
rådet i hænde senest den 1. november 1999. 
Teknisk forvaltning har ingen bemærkninger til 
redegørelsen.

Amtets redegørelse er udsendt til miljø- og tek
nikudvalgets medlemmer. Herudover er redegø
relse lagt i sagen.

Miljø- og teknikudvalget besluttede nå møde 
den 29. september 1999. at Skibby kommune 
ikke har nogen kommentarer til redegørelsen.
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6 .

Anmodning om veisvn på den del af Sikavei, der 
or privat fællesvej

J.nr. 05.02.02K08/BC

Afgøres af udvalget

Genoptagelse af sagen fra mødet den 25. august 
1999.
Grundejerforeningen Hjortehaven har anmodet 
om et vej syn på de flisebelagte adgangsveje samt 
parkeringsområdet ved rækkehusene på Sikavej. 
Vejarealet, som er på 950 m2 indgår i et fælles 
areal med matr.nr. 7-eg Skibby by, Skibby, som 
ejes af Grundejerforeningen Hjortehaven. 
Adgangsvejene er som stikveje og betjener ude
lukkende rækkehusene. Der er ikke mulighed for 
gennemgang til andet areal.
Parkeringsarealet ligger ud til Sikavej og kan 
dermed godt betjene andre end rækkehusene. 
Ifølge Lovbekendtgørelsen om private fællesvej 
nr. 712 af 11. september 1997, afsnit III Private 
fællesveje i byer og bymæssige områder, kap. 10,
§ 59, stk. 2., kan vejmyndigheden udarbejde for
slag til partsfordeling for vedligeholdelsen uden 
at afholde vej syn, dog skal enhver som kunne 
tænkes berørt af forslaget gøres bekendt med det 
og have en frist på mindst 3 uger til at fremkom
me med indsigelser og ændringsforslag. 
Forvaltningen har udarbejdet nyt forslag til 
partsfordelingen for vedligeholdelsen.

Indstillingsbilag og tegning vedlagt.

Miliø- og teknikudvalget besluttede nå møde 
den 29. september 1999 at den udarbejdede 
partsfordeling udsendes til de berørte parter med 
en frist på mindst 3 uger til at fremkomme med 
indsigelser og ændringsforslag.
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7.

Ansøgning om dispensation for afstand til nabo-
skel ved opførelse glasparti på adressen_____

matr. nr. 2-bq Vellerun bv

J.nr. 127-1999/JLI

Afgøres af udvalget

Den 22. juli 1999 ansøges om dispensation til op
førelse af glasparti mellem udhus og sommerhus. 
Glaspartiet har en længde på 2,9 m og opstilles 4 
m fra naboskel. Matriklen er omfattet af Lokal
plan nr. 3, som fastsætter afstandskrav til nabo
skel mod nord og østskel til 5 m. Udhus ligger 1,5 
m fra skel. Glaspartiet ligger således længere fra 
skel end udhuset.

Indstillingsbilag med kopi af ansøgning vedlagt.

Miljø- og teknikudvalget besluttede på møde 
den 29. september 1999 at meddele dispensati
on fra Lokalplan 3 § 7, stk. 3. Det tillades, at der 
opstilles et glasparti mellem sommerhus og ud
hus med den anførte placering. Glaspartiet må 
ikke være højere end 2,5 m over omgivende ter
ræn.
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8.

Ansøgning om dispensation for taghældning og 
husdvbde i Veilebv for opførelse af et eenfamilie- 
hus på

J.nr. 01.02.05P25/JLI

Afgøres af Miljø- og Teknikudvalget

Den 14. september 1999 ansøges om dispensation 
til opførelse af 138 m2 typehus med husdybde på 
8,03 m og en taghældning på 25°. Matriklen er 
omfattet af Lokalplan nr. 32.
Der søges dispensation fra § 6,4 a) ”Beboelsesbyg
ninger skal være længdehuse, hvis bredde ikke 
overstiger 7,5 m, og hvis længde er mindst 2 gange 
husdybden.” og fra § 6,4 b) ”Tage skal udformes 
som symmetriske uafvalmede sadeltage med 40- 
50° hældning.”

Indstillingsbilag med kopi af ansøgning samt 
tegninger vedlagt.

Miljø- og teknikudvalget besluttede uå møde 
den 29. september 1999 at meddele dispensati
on fra Lokalplan 32 § 6,4 b) for en taghældning 
på 25° ved opførelse af eenfamiliehus på oven
nævnte ejendom mod positiv høring af naboer og 
bylaug. Der meddeles samtidig dispensation fra 
en husdybde på 7,5 m til 8,03 m.
Det undersøges nærmere, om der kan stilles krav 
om, at ejeren kun opfører denne ene beboelse på 
ejendommene
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9.

Ansøgning om dispensation for krav om saddeltag 
på 12 carporte i Nordmandshusene____Skibby

J.nr. 123-1999/JLI

Afgøres af udvalget

Der er den 2. august 1999 meddelt byggetilladel
se til at opføre 12 carporte, som placeres langs 
Skuldelevvej i Nordmandshusene-bebyggelsen. 
Carportene er planlagt opført med ensidig tag
hældning.
I tilladelsen forudsættes, at lokalplanen for om
rådet overholdes, bl. a. ved at opføre carportene 
med sadeltage, jfr. lokalplan 61,§6.3.
Skibby kommune har den 23. august 1999 mod
taget ansøgning om dispensation fra Boligselska
bet af 1939 til at opføre carportene med ensidig 
taghældning.

Indstillingsbilag vedlagt.

Miljø- og teknikudvalget besluttede nå møde 
den 29. september 1999 ikke at meddele dis
pensation fra Lokalplan 61 §6,3 som fastslår, at 
”Carporte må kun udføres som åbne stolpekon
struktioner med saddeltage og lav afskærmning og 
skal udføres med ens bygningsprofil i hele områ
det
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10.

Ansøgning om zonetilladelse til udvidelse af be
boelse i nedlagte landbrugsbygninger på ejen
d o m m e n _______ ______ matr. nr. 8-d Venslev
hv. Ferslev.

J.nr. 158-1999/JLI

Afgøres af Frederiksborg Amt

Den 16. september 1999 ansøges om principiel 
byggetilladelse og zonetilladelse til delvis indret
ning af 1. sal, samt indretning af gi. stald og ti dl. 
ladebygning som bolig. Beboelse vil efter ombyg
ning andrage 302,9 m2 samt 41,7 m2 loftrum.

Indstillingsbilag vedlagt.

Miljø- og teknikudvalget besluttede på møde 
den 29. september 1999 at fremsende ansøg
ningen om zonetilladelse til indretning af 302,9 
m2 bolig på adressen til Amtet
med anbefaling.
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11.

AnfiflPninp om dispensation fra Lokalplan nr. 5 til
indrettelse af 1. sal nå ejendommen___________
_____matr. nr. 6-u Sønderby bv. Selsø.

J.nr. 135-1999/JLI 

Afgøres af udvalget

Der ansøges den 9. august 1999 om tilladelse til 
opførelse af 45° saddeltag med ny 1. sal på ca. 75 
m2 på ejendommen

Indstillingsbilag vedlagt.

Miljø- og teknikudvalget besluttede på møde 
den 29. september 1999 tiltræde formandsbe
slutningen den 26. august 1999 om principiel dis
pensation fra Lokalplan nr. 5 § 5, stk. 2, som 
fastslår at, ’’bygninger må kun opføres i en etage 
foruden kælder.” samt at der er meddelt dispen
sation til at indrette ny 1. sal på ca. 75 m2, i 
ejendommen.
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12.

Vedr.: ansøgning om dispensation fra Lokalplan
nr. 5 $ 5. stk. 3 og 4. på ejendommen_____
matr. nr. 6-be Sønderby bv, Selsø.

J.nr. 143-1999/JLI 

Afgøres af udvalget

Der ansøges den 9. august 1999 om tilladelse til 
opførelse af 26 m2 carport med udhus 0,5 m fra 
vej og naboskel på ejendommen

Indstillingsbilag med situationsplan vedlagt.

Miliø- og teknikudvalget besluttede nå møde 
den 29. september 1999 at meddele dispensati
on (grundet strandbyggelinien) fra lokalplan nr. 5 
§ 5 stk. 3 og 4 til afstand fra nabo- og vejskel på 
0,5 m og højde over terræn på 3,2 m. Dispensati
onen er afhængig af positiv nabohøring.
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13.

Ansøgning om tilladelse til ændret anvendelse af 
bygningerne på

J.nr. 01.03.04P25/JLI

Afgøres af Frederiksborg Amt

Den 9. september 1999 modtages ansøgning om 
zonetilladelse til indretning af eksisterende byg
ninger på ejendommen til konfe
rencecenter. Det eksisterende landbrug ønskes 
bibeholdt og ombygning sker udelukkende inden
for nuværende bygningsmasse. Stueetagen i ho
vedbygning ændres til konferencecenter, garagen 
indrettes med konferencerum og maskinhal til 
værelser for internatkurser. Der vil senere blive 
fremsendt egentligt projekt

Indstillingsbilag med kopi af ansøgning vedlagt.

Miljø- og teknikudvalget besluttede på møde 
den 29. september 1999 at fremsende ansøg
ningen om zonetilladelse til indretning af konfe
rencecenter i eksisterende bygninger på ejen
dommen til Amtet med anbefaling.
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14.

Parkeringsplads ved Selsø kirke 

J.nr. TF05.05.01054/JOH 

Afgøres af byrådet

I forbindelse med Selsø menighedsråds planer om 
at opføre en toiletbygning på P-pladsen ved Selsø 
kirke, besluttede Skibby kommune i januar 1999, 
at der udfærdigedes en ny lejekontrakt om P- 
pladsen med Selsø Gods på 99 år for 310 kr./år. 
Selsø Gods har ikke ønsket at indgå en sådan le
jeaftale, men i stedet ønsket at sælge arealet til 
Selsø menighedsråd.
Menighedsrådet har forespurgt Skibby kommune 
om muligheden for at yde et bidrag til købet af P- 
pladsen.
Teknisk forvaltning har den 21. september 1999 
holdt møde med repræsentanter for menigheds
rådet.
P-pladsarealet er på 3.441 m2 og købesummen er 
fastsat til 27.000,- kr.
Skibby kommunes interesse i arealet er at sikre 
offentligheden parkeringspladser til slottet og i 
forbindelse med det naturskønne område. En lille 
del af arealet er udlagt med græs, hvorpå kom
munen har opstillet borde/bænke, og hvorfra der 
er udsigt over Selsø sø.
Skibby kommune har hidtil vedligeholdt parke
ringspladsen, som er grusbelagt.
Byrådet har den 17. marts 1999 besluttet at yde 
et tilskud til opførelse af toiletbygningen på 
50.000,- kr.

Miljø- og teknikudvalg indstiller på møde den 
29. september 1999 at Skibby kommune yder et 
bidrag på 10.000,- kr. til Selsø menighedsråds 
køb af arealet, og at Skibby kommune vedligehol
der grusbelægning og græsarealer i en 30-årig 
periode, mod at offentligheden i samme åremål 
frit kan benytte P-pladsen, det offentlige toilet og 
græsarealet.
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15.

Ansøgning fra Hockevklubben om tilskud til as
faltslidlag

J.nr. 18.15.10/LL

Afgøres af udvalget

Folkeoplysningsudvalget har på vegne af ud
valgsformand Jens Brogaard Jensen fremsendt 
en ansøgning fra Hockeyklubben i Skibby, til be
handling i udvalget.
Der ansøges om et tilskud til ny asfaltslidlag på 
den i forvejen anlagte ældre bane for enden af 
Irisvej.
Forvaltningen undersøger, hvor meget der skal 
gøres for at få banen til at fungere som rulle
skøjtebane.
Notatet forventes først at kunne foreligge til mø
det.

Miljø- og teknikudvalget besluttede nå møde 
den 29. september 1999 at udsætte sagen til 
november-mødet, idet både budget 2000 og resul
tat af vej syn (planlægning af næste års asfaltpro
gram) vil foreligge på dette tidspunkt. I oplægget 
medtages udgiften til opsætning af 2 lamper for 
enden af Irisvej.
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16.

Vftdr.: Oprensning af Veilebv gadekær 

J.nr. 00.01A08/BB 

Afgøres af udvalget

I maj måned 1998 blev der afholdt et møde med 
bylaugene, hvor bylaugene havde mulighed for at 
fremkomme med ønsker omkring diverse foran
staltninger til bl.a. forskønnelse af deres områ
der.
Efterfølgende blev ønskerne behandlet på Miljø- 
og teknikudvalgets møde den 26. august 1998 og 
det blev her bl.a. besluttet, at der kunne bevilges 
max. kr. 19.500 til oprensning af gadekæret i 
Vejleby, hvilket blev meddelt Vejleby Bylaug 
umiddelbart efter mødet.
I løbet af vinteren 1998/99 udarbejdede forvalt
ningen et løst overslag over, hvor meget oprens
ningen ville beløbe sig til i alt. Der blev her bl.a. 
skævet til udgiften i 1990 til oprensning Skulde
lev Gadekær.
Overslaget viste, at udgiften til oprensning ville 
beløbe sig til mindst kr. 100.000, hvilket bevirke
de at kommunen i skrivelse af 27. maj 1999 med
delte Bylauget, at kommunen ikke i 1999 havde 
mulighed for at udføre opgaven, da de bevilligede 
penge ikke rakte til at få løst hele opgaven. 
Bylauget har på ny rettet henvendelse til kom
munen med anmodning om, at gadekæret bliver 
oprenset.
På baggrund af ovenstående har forvaltningen 
undersøgt, hvad det kostede sidste gang, der blev 
foretaget en oprensning af et gadekær.
I 1990 blev Skuldelev Gadekær oprenset til en 
pris på ca. 92.000 excl. eget materiel og lønudgif
ter. Denne forholdsvis store udgift skyldes bl.a., 
at der i forbindelse med oprensningen blev ilagt 
en bundmembran med grusunderlag og afdæk
ning (50.000 kr.), foretaget nedbrydning og bort
kørsel af betonmure m.v. (12.000 kr.) samt etab
leret sugebrønde til brandslukning (5.500 kr.),
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idet dette gadekær fungerer som branddam og 
som stuvningsbassin for kloakforsyningen. 
Vejleby gadekær fungerer også som branddam 
hvorfor der er etableret sugebrønde og må formo
des at fungere som stuvningsbassin for kloakfor
syningen.
På baggrund af ovenstående oplysninger forelæg
ges sagen på ny til drøftelse i udvalget.

Miljø- og teknikudvalget besluttede nå møde 
den 29. september 1999 at der
1. udtages prøver af slammet i gadekæret for en 

nærmere analyse heraf, samt
2. at der udarbejdes et konkret projekt på selve 

oprensningen og over udgifterne hertil.
Bylauget orienteres om udvalgets beslutning.
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17.

Vedrørende overførsel af arealer i sommerhusom
råder i kvstnærhedszonen til byzone.

J.nr. 01.02.05P16/PF

Afgøres af Byrådet

Amtet beder, på baggrund af en skrivelse fra 
Landsplanafdelingen, Skibby kommune om en 
udtalelse vedrørende forslag til arealer i som
merhusområder som ønskes overført til byzone. 
De fremkomne ønsker vil resultere i et lands
plandirektiv, som forventes udstedt i efteråret 
2000 .

Udtalelsen skal sendes til amtet senest den 22. 
oktober 1999.
Formanden foreslår, at udvalget gennemgår de 
områder, der ikke direkte er sommerhusområder, 
men som kan opfattes liggende kystnært. 
Formanden foreslår endvidere, at man blandt 
andet kan drøfte området ved Kløvertoften/Blak- 
ke Møllevej og Sønderby området.
Forvaltningen vil udarbejde materiale til brug for 
udvalgets drøftelse.

Miljø- og teknikudvalg fremsender den 29. sep
tember 1999 sagen til Byrådets behandling uden 
bemærkninger.
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18.

Endelig vedtagelse af lokalplan 77 for boligområ
de ved Dådyrvei.

J.nr. 01.02.05P16/PF

Afgøres af Byrådet

Lokalplanen har nu været ude i offentlig høring i 
perioden 29. juni til den 24. august 1999.
Der er indkommet to indsigelser fra hhv. en 
grundejerforening og en nabo til lokalplanområ
det.
Der er kun foretaget mindre ændringer i forhold 
til lokalplanforslaget.

Indstillingsbilag og kort over matrikulære forhold 
er vedlagt.

Miljø- og teknikudvalg indstiller på møde den 
29. september 1999, at lokalplan 77 for boligom
råde ved Dådyrvej endeligt vedtages med de fore
slåede ændringer.
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19.

Endelig vedtagelse af Kommuneplantillæg 18 og 
Lokalplan 78 for et område i Skuldelev bv. 
Sandagergård.

J.nr. 01.03.04G01/PF

Afgøres af byrådet

Lokalplanen har nu været ude i offentlig høring i 
perioden 29. juni til den 24. august 1999.
Der er indkommet 7 skrivelser i høringsperioden, 
heraf fire indsigelser fra naboer. Amtet har med
delt at de tager planforslaget til efterretning un
der forudsætning af, at § 6.2 ændres således, at 
der kun bliver mulighed for opførelse af bygnin
ger i én etage med udnyttet tagetage.

Indstillingsbilag er vedlagt.

Miljø- og teknikudvalg indstiller på møde den 
29. september 1999 at kommuneplantillæg 18 og 
lokalplan 78 for Sandagergård i Skuldelev ende
ligt vedtages med de foreslåede ændringer.

Dag og år Formandens
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20.

Ændringer af den kollektive trafikplan pr. 28. 
rriai 2000

J.nr. 13.05.06P00/LL 

Afgøres af udvalget

HT har opfordret kommunerne til at indsende 
eventuelle forslag til ændringer til den kollektive 
trafikplan, der skal træde æi kraft pr. 28. maj 
2000.
Forslagene skal være indsendt senest den 1. ok
tober 1999
Kommunen har rettet henvendelse til Partner 
Bus for at høre om de har nogle
forslag, der bør medsendes.

oplyser, at de bliver indkaldt til 
årlige møder med HT, hvor de har lejlighed til at 
fremkomme med kommentarer, så Partner Bus 
har ikke yderligere kommentarer af medsende. 
Kommunen har også rettet henvendelse til en 
bruger som har en række kommenta
rer, som er samlet i vedlagte forslag til svar.

Bilag: Forslag til svarskrivelse.

Miljø- og teknikudvalget besluttede på møde 
den 29. september 1999 at godkende forslaget 
til svarskrivelse.
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21.

Regnskaber - almennyttigt boligbyggeri.

J. nr. TF 03.02.00S55/KL 

Afgøres af udvalget

Boligselskabet af 1939 i Holbæk har fremsendt 
regnskaber for afdelingerne XVIII, Ferslev, 
Skibby og Skuldelev og XIX ,Nordmandshusene 
for perioden 1. januar til 31. december 1998 med 
tilhørende noter, spørgeskema, revisionsprotokol 
og selskabsstyrelsens årsberetning til godkendel
se.
Redegørelse vedrørende gennemgang af regnska
berne for almennyttige boligselskaber i Skibby 
kommune for året 1998 vedlagt.

Miljø- og teknikudvalget besluttede på møde 
den 29. september 1999 at de fremsendte regn
skaber fra Boligselskabet af 1939 for regnskabs
året 1. januar til 31. december 1998 godkendes 
med de af revisionen anførte bemærkninger. 
Afdeling 18, Ferslev, Skibby og Skuldelev har et 
driftsunderskud, der skal afvikles over 3 år. 
Afdeling 19, Nordmandshusene har et driftsun
derskud på 11.232 kr. opsamlet underskud heref
ter 43.452 kr. der budgetteres afviklet planmæs
sigt.
Afdelingen har overskredet udgifterne omfattet af 
2% reglen med 12.789 kr. Vi er bekendt med at 
reglen er afskaffet pr. 1. januar 1999.
Afdeling 20, Nordmandshusene etape 3, den en
delige finansiering er ikke afsluttet, der mangler 
507.975 kr.
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22.

F,j Pindommen 

J.nr. 13.06.05/LL 

Afgøres af byrådet

På foranledning af ejeren af matr. nr. 3-aq Skibby 
by, Skibby, op på opfordring fra formanden fore
lægges sagen for miljø- og teknikudvalget med en 
principiel forespørgsel om Skibby kommune even
tuelt ønsker at overtage arealet og/eller om kom
munen vil anbefale arealet overført til byzone.
Til brug for udvalgets principielle drøftelse ved
lægges i sagen kort over arealet, ejendomsvær
dioplysninger, samt oversigt over byzonearealer/- 
landzonearealer i området.

Miljø- og teknikudvalg indstiller på møde den 
29. september 1999 at arealet forsøges overført til 
byzone.
Endelig behandling af zonestatus vil ske i forbin
delse med revision af kommuneplanen.
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23.

Eventuelt.

Hanne Kyvsgaard opfordrede til, at der undersø
ges nærmere om mulighederne for trafikdæm
pende foranstaltninger på Vestergade, udfor 
7’eren.


